
 
 

 

 
 
 

_________________________________________________________________________________________________ 
 

 

 
 
 
Vragen van het Statenlid Daniëlle de Clerck (VVD) ingevolge artikel 44 van het 
reglement van orde inzake het rapport Staat van de Infra RWS. 
 
Inleiding:  
Recent stuurde de minister van Infrastructuur en Waterstaat het rapport Staat van 
de Infra RWS naar de Tweede Kamer. Uit dit rapport blijkt dat 44% van de niet- 
autosnelwegen nog niet voldoet aan de laatste inzichten voor een veilige 
berminrichting. In deze berichtgeving ziet de VVD aanleiding om aan Gedeputeerde 
Staten de volgende vragen te stellen: 
 

1. Is het college van Gedeputeerde Staten bekend met het rapport Staat van de 
Infra RWS? 

2. Kunnen Gedeputeerde Staten aangeven hoeveel N- wegen de provincie 
Zeeland in beheer heeft? 

3. Kunnen Gedeputeerde Staten aangeven welke normen en richtlijnen zij 
hanteren ten aanzien van de bermveiligheid bij N-wegen? 

4. Kunnen Gedeputeerde Staten aangeven hoeveel N-Wegen die in beheer zijn 
bij de provincie Zeeland voldoen aan de gestelde normen en richtlijnen ten 
aanzien van bermveiligheid? 

5. Is er sprake geweest van ongevallen op N-wegen in Zeeland die niet voldoen 
aan de normen en richtlijnen voor bermveiligheid?  
 

Namens de VVD Statenfractie 
Daniëlle de Clerck  


	Inleiding:  

